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سیدجواد هاشمی گفت: برای کسانی که با علی 
سلیمانی آشنا بودند، یکسال گذشته بسیار سخت 
گذشت، زیرا رفتار و منش وی به اندازه ای نیکو 
بود که نمی شد او را بشناسید اما دوستش نداشته 
باشید. وی در مراسم نکوداشت یاد و خاطره علی 
سلیمانی افزود: سلیمانی سال ها نمایش هایی را 
به صورت نذری انجام می داد و دستمزد خود را هم 
از امیرالمومنین)ع( دریافت می کرد. اجرت کار 
وی، ماندگاری نامش است. این هنرمند به مدت 
۲۵ سال، چهل شب قبل از شهادت حضرت علی)ع( 
نمایشی با محوریت امیرالمومنین)ع( برگزار 
می کرد و در طول این چهل شب نیز همیشه اشک 
به چشم داشت. در ادامه مراسم، شاگردان علی 
سلیمانی در گروه »مشکات« به اجرای نوحه خوانی 
پرداختند و سپس فیلمی با حضور ناصر آویژه، 
منوچهر اکبرلو، سیدجواد هاشمی، حامد عقیلی، 

حسین پرستار و حسین میرزاییان پخش شد که هر 
یک از آنها از خاطرات خود با علی سلیمانی سخن 
گفتند. بخش دیگر آیین نکوداشت علی سلیمانی 
به میزگردی با حضور قاسم جعفری، حسن فتحی، 

حسین کیانی و علی ملاقلی پور اختصاص داشت.
 یک رفیق به تمام معنا بود

حسن فتحی پیرامون این هنرمند فقید بیان کرد: 
در این دو یا سه سال کرونایی، بسیاری از هموطنان 
خود را از دست دادیم. همچنین هنرمندان 
ارزنده ای از میان ما سفر کردند اما هنرمندان 
به دلیل اجباری که برای کارشان داشتند، مجبور 
شدند بدون ماسک جلوی دوربین روند. آنها این 
عمل را انجام دادند تا بتوانند با آثار تولیدی خود 
اوقات فراغت مردم را پر کنند، ولی در نهایت همین 
امر باعث شد برخی از هنرمندان از میان ما بروند. 
این عمل بازیگران، تنها نتیجه عشق آنها به مردم و 

خواسته هایشان بود که این ایثار را رقم زد. وی ادامه 
داد: علی سلیمانی در اوج دوران کرونایی به شدت 
کارش را انجام می داد و در همین ایام نیز هیچگاه 
از انرژی و اخلاق نیکوی او کاسته نشد. اولین بار 
علی سلیمانی را سال ۷۰ در سریال »روشن تر از 
خاموشی« ملاقات کردم. او تنها یک بازیگر نبود 
بلکه یک رفیق به تمام معنا نیز بود. فتحی اعلام 
کرد: اگر از هر فردی که علی سلیمانی را می شناسد، 
از اخلاق این بازیگر بپرسیم، به نیکویی از او یاد 
خواهد کرد. وی با اخلاق خوش خود همیشه 
به دیگران انرژی می داد. در ضمن این هنرمند 
به شدت دست خیر داشت، برای همین هم نامش 

چنین ماندگار شده است.
 با مردم فروتنانه رفتار می کرد

حسین کیانی، کارگردان و نویسنده تئاتر نیز 
گفت: حضورم در این مجلس یک نقطه آموزنده 
برای خودم داشت، آن هم اینکه امیدوارم به گونه ای 
چنین  مجلس،  این  همانند  که  کنم  زندگی 
جمعیتی برایم حضور داشته باشند. از سال ۹۰ 
تا ۹۸ به طور مداوم با علی سلیمانی در تئاتر کار 
کردم، بنابراین به خوبی او را می شناسم. وی هیچگاه 
گذشته خود را از یاد نبرد و با مردم بسیار فروتنانه 
رفتار می کرد. وی با بیان اینکه هنر ایران یکی از 
چهره های خوب خود را از دست داد، افزود: هیچگاه 
در بدترین شرایط روحی از علی سلیمانی بد اخلاقی 
ندیدم. سلیمانی همچنین بسیار اخلاق مدار بود. 
این ویژگی هم وام گرفته از اعتقادات و باورهای 
مذهبی اش بود. درباره این هنرمند باید اضافه کنم 

هیچگاه نماز و روزه او ترک نشد.

  اکران 4 فیلم جدید
 از چهارشنبه 

 حسن فتحی در مراسم نکوداشت یاد و خاطره علی سلیمانی: 

»علی سلیمانی« تنها یک بازیگر نبود

معاون میراث فرهنگی از درخواست هایی 
برای خاکسپاری امیرهوشنگ ابتهاج »سایه« 
در کنار درخت ارغوان در خانه محل زندگی اش 
در تهران خبر داد و محدودیت و تصریح قانون 
را مانع به خاک سپردن او، در این خانه )که ثبت 
ملی شده ( دانست. علی دارابی گفت: برای ما 
میان حفظ میراث فرهنگی و مساله حقوق عامه 
مردم تکلیفی است؛ درباره هوشنگ ابتهاج، شاعر 
و غزلسرای بزرگ ایران که به رحمت خدا رفته، 
خانه ایشان در تهران ثبت ملی شده است. افراد 
زیادی از خانواده تا دیگران و حتی افرادی در 

میراث فرهنگی از ما درخواست کردند »سایه« 
در خانه خودش دفن شود، اما با توجه به تصریح 
قانون و تکلیفی که داریم گفت وگویی با خانواده 
و دیگر درخواست کنندگان داشتیم که خوب هم 
بود و قرار شد تشییع از خانه تهران انجام شود ولی 
خاکسپاری در رشت باشد. وی بیان کرد: همه 
ما برای این شاعر بزرگ احترام قائلیم، بعضی 
افراد از میراث فرهنگی هم خواستند ما این 
موافقت را داشته باشیم، ولی ما بر حفظ میراث، 
مُصر هستیم. امیرهوشنگ ابتهاج، متخلص به 
»ه.ا.سایه« ۱۹ مردادماه  در کلن آلمان درگذشت. 

سازمان میراث فرهنگی برای ثبت خانه وی در 
رشت تعلل کرد، برای همیشه ویران شد، اما خانه 
او در خیابان انوشیروان حوالی فردوسی تهران 
که تا سال ۱۳۶۴، پیش از مهاجرت به آلمان 
در آن سکونت داشت در سال ۱۳۸۷  به خاطر 
درخت ارغوان، در فهرست آثار ملی ثبت شده 
است. مطابق با قانون تعیین حریم در سال ۱۳۸۴، 
هرگونه کندوکاو و پی کنی در عرصه و محوطه های 
تاریخی ممنوع است. همچنین مطابق مقررات 
مصوب در سال ۱۳۷۷ دفن اموات در آثار تاریخی 

ممنوعیت دارد.

چرا»ابتهاج«کناردرخت»ارغوان«بهخاکسپردهنمیشود؟

 مدیرکل دفتر نظارت بر عرضه و نمایش فیلم: 

 مشکل ۴ فیلم بلاتکلیف در حال حل است
از  نمایش فیلم،  بر عرضه و  مدیرکل دفتر نظارت 
حل شدن مشکلات فیلم های »روشن«، »سه کام حبس«، 
»زنبورکارگر« و »رگ های آبی« در آینده نزدیک خبر داد. 
روح ا... سهرابی گفت: طی چهارماه اخیر در اداره کل عرضه و 
نمایش سازمان سینمایی اقداماتی انجام گرفته که در پاسخ 
به تقاضاها و توقعات سینماگران بسیار قابل تامل است. 
دستاوردهای مدیریت جدید در شرایطی حاصل شده است 
که سینما یکی از بحرانی ترین دوره های خود اعم از مساله 
خروج از دوران کرونا و بازگشت به زیست طبیعی سینما و 
حاشیه های پررنگ تر از متن همچون حواشی برخی فیلم ها، 
موانع مختلف در تعامل دوسویه بین سازمان سینمایی و 
برخی صنوف، بیانیه نویسی و ایجاد اختلاف و شکاف را 
تجربه کرده است. سهرابی درباره تعداد پروانه نمایش های 
صادر شده اظهارکرد: با وجود حساسیت های موجود، مجوز 
نمایش بیش از ۳۸ فیلم سینمایی صادر شده که در میان آنها 
فیلم های حساسیت برانگیز و یا متوقف مانده ای چون: علفزار، 
مجبوریم، ملاقات خصوصی، جنگ جهانی سوم، بانک زده ها، 
انفرادی، تفریق، بی رویا و غیره به چشم می خورد. سهرابی 
در ادامه تاکیدکرد: طبق گزارش کارشناسان این اداره 
کل، مشکل فیلم های بلاتکلیفی چون »روشن«، »سه کام 
حبس«، »زنبورکارگر«، »رگ های آبی« و … نیز در حال 
حل شدن است و به نظر می رسد طی یکماه آینده تکلیف 
تعداد دیگری از فیلم ها که به دلایل مختلف اجازه اکران 
نداشته اند، مشخص شود. وی درباره دیگر اقدامات صورت 
گرفته در این حوزه افزود: در بخش آثار غیرسینمایی نیز طی 
چهارماه اخیر ۱۲۸ عنوان فیلم پروانه نمایش گرفته اند این 
درحالیست که بیش از بیست عنوان از این ۱۲۸ اثر، از سال ها 
قبل درگیر مشکلات مختلف بوده و به دلایل مختلف اعم از 
مضمون و محتوا یا همکاری نکردن عوامل اصلی برای انجام 
اصلاحات، محروم از پروانه نمایش بوده اند. سهرابی یادآور 
شد: بخش دیگر فعالیت های اداره کل عرضه و نمایش، 
صدور پروانه مالکیت فیلم هاست که در طول چهارماه اخیر 
در بخش سینمایی ۵۵ عنوان فیلم و غیرسینمایی ۳۵ عنوان 
فیلم مجموعا بیش از ۹۰ پرونده فیلم مورد مطالعه و بررسی 
دقیق قرار گرفته و پس از حسابرسی ها و مشخص شدن درصد 
سهام مالکان حقیقی و حقوقی، پروانه مالکیت آنها صادر شده 
است. وی به اعلام رئیس سازمان سینمایی مبنی بر بخشش 
آن گروه از فیلمسازان که به دلایل موجه، بدون اخذ پروانه 
ساخت اقدام به ساخت فیلم کرده اند اشاره کرد و گفت: در 
این رابطه ۲۹ اثر درخواست بازبینی و ارزیابی ارائه کردند 
که تا زمان آماده سازی این گزارش ۲۱ فیلم از آثار مذکور 
مورد بازبینی و ارزیابی قرار گرفته اند که آثار تایید شده برای 
تصمیم گیری نهایی به شورای پروانه نمایش ویدئویی و 

سینمایی ارجاع شده اند.

 »کاسبی« در 
بیمارستان بستری شد

تشکر  ضمن  نیجریه  ریاست جمهوری  سخنگوی 
بهبود توسعه  از تلاش های مستمر چین در راستای 
زیرساخت های نیجریه، بر پایبندی کشورش به اصل »چین 
واحد« تاکید کرد. به گزارش فارس، »فمی.آدسینا« در دیدار 
»کای جیانچون« سفیر چین در کشورش بر موضع نیجریه 
در خصوص حمایت قاطع از اصل چین واحد، تاکید کرد. 
شبکه خبری سی.جی.تی.ان چین گزارش داد، آدسینا در 

دیدار با سفیر چین ضمن ابراز نگرش و موضع دولت فدرال 
نیجریه در مورد مساله تایوان، تعهد قاطع نیجریه به اصل 
چین واحد را متذکر شد. همچنین کای، سفیر چین نیز 
در این دیدار بیان گفت: سفر اخیر نانسی پلوسی، رئیس 
مجلس نمایندگان آمریکا به تایوان نقض جدی اصل چین 
واحد و مفاد سه اعلامیه مشترک چین- آمریکا است... اقدام 
آمریکا به طور جدی هنجارهای اساسی روابط بین المللی را 

زیر پا می گذارد و حاکمیت و تمامیت ارضی چین و همچنین 
صلح و ثبات در تنگه تایوان را تضعیف می کند. کای جیانچون 
اظهارکرد: چین به شدت با این رویکرد مخالف است و اقدامات 
قاطع و قوی برای دفاع از عزت ملی و حراست از وحدت ملی 
خود انجام خواهد داد. آدسینا همچنین از تلاش های مستمر 
چین در راستای بهبود توسعه زیرساخت های نیجریه در 
چند حوزه از جمله برق، راه آهن و هوانوردی قدردانی کرد. 
وی گفت: ما نقش چین را فراموش نخواهیم کرد. سخنگوی 
ریاست جمهوری نیجریه با بیان اینکه محمد بوهاری 
رئیس جمهور نیجریه برای چین احترام زیادی قائل است، 
ادامه داد: او بارها در مورد حمایت های چین صحبت کرده و 

عمیقا قدردان این حمایت هاست.

 سخنگوی  ریاست جمهوری نیجریه: 

ازاصل»چینواحد«حمایتمیکنیم

بیـــن المـــلل

»دونالد ترامپ« رئیس جمهور سابق آمریکا پس از 
یورش اف بی آی به خانه اش در فلوریدا در هفته گذشته 
که ظاهرا به دنبال اسناد طبقه بندی شده مربوط به 
تسلیحات اتمی بودند، استانداردهای دوگانه در کشورش 
را محکوم کرد. به گزارش فارس، ترامپ استدلال کرد که 
سلف او، باراک اوباما هنگام خروج از کاخ سفید، حدود ۳۳ 
میلیون صفحه اسناد که بسیاری از آن  طبقه بندی شده 
بود، از جمله برخی مرتبط با اتمی را بدون حتی زمزمه 
اعتراض پلیس فدرال« با خود خارج کرد. به گزارش 
»راشاتودی«، ترامپ در بیانیه ای که برای پیروانش  
منتشر کرد، گفت: رئیس جمهور باراک اوباما ۳۳ میلیون 
صفحه از اسناد را نگهداری می کرد که بسیاری از آن  
طبقه بندی شده بود. از وی پرسیده شد چه تعداد از 

آن  مربوط به هسته ای بود؟ بسیاری از آنها.  اف بی آی 
دوشنبه به ملک ترامپ در فلوریدا یورش برد، تجربه ای 
که او آن را »حمله« و »سلاح سازی سیستم قضائی« 
توصیف کرد. ترامپ خواستار انتشار تمام اسنادی شده 
که اجازه تفتیش منزلش را می دهد و شخصا توسط 
»مریک گارلند« دادستان کل ایالات متحده تایید شده 
است. در خصوص ادعای تصاحب اسناد طبقه بندی شده 
توسط اوباما، اداره بایگانی و سوابق ملی آمریکا جمعه 
مسئولیت »حفاظت انحصاری قانونی و فیزیکی سوابق 
ریاست جمهوری اوباما« را بر عهده گرفت و مدعی شد 
که ۳۰ میلیون صفحه از »سوابق طبقه بندی نشده« 
را به یک مرکز این نهاد در منطقه شیکاگو منتقل 
کرده، در حالی که موارد طبقه بندی شده رئیس جمهور 

پیشین را در منطقه واشنگتن دی سی نگهداری 
می کند.  اداره بایگانی و سوابق ملی آمریکا مدعی شد 
که اسناد طبقه بندی نشده در نهایت در یک کتابخانه 
ریاست جمهوری در شیکاگو نگهداری خواهد شد. 
بامداد سه شنبه ۱۸ مردادماه پلیس فدرال )اف بی آی( در 
اقدامی بی سابقه علیه یک رئیس جمهور سابق آمریکا به 
عمارت ترامپ در فلوریدا یورش برد و اسنادی را ضبط 
کرد.  ترامپ و جمهوری خواهان در واکنش، دولت بایدن 
و دموکرات ها را به تبدیل کردن نهادهای مجری قانون 
به سلاحی در برابر احزاب سیاسی مخالف متهم کردند. 
ماموران اف بی آی در کل، ۱۱ مجموعه سند را از خانه 
ترامپ ضبط کردند که برخی از آنها با عنوان فوق محرمانه 
و حساس طبقه بندی شده بود و ترامپ را در مظان اتهام 
نقض قانون جاسوسی قرار داده است. یورش اف بی آی به 
محل اقامت ترامپ بار دیگر اختلافات حزبی را در آمریکا 
به اوج رسانده و هشتگ جنگ داخلی را در این کشور 

داغ کرده است. 

 دونالد ترامپ: 

»اوباما«هماسنادمحرمانهاتمیرانگهمیداشت

  اعلام بی طرفی ارتش سودان 
در بحران سیاسی 

رئیس شورای حاکمیتی انتقالی سودان تاکید کرد: 
راه حل های بحران این کشور تنها با به روی کارآمدن دولتی 
توافقی و یا برگزاری انتخابات به دست خواهد آمد. به گزارش 
ایسنا، به نقل از سایت شبکه خبری روسیاالیوم، عبدالفتاح 
البرهان، خاطرنشان کرد: نیروهای مسلح به خواسته های 
مشروع ملت سودان برای یک نظام حکومتی دموکراتیک 
تحت نظر دولت پاسخ خواهند داد. رئیس شورای حاکمیتی 
انتقالی سودان همچنین اظهارکرد: راه حل های بحران این 
کشور تنها با به روی کارآمدن دولتی توافقی یا برگزاری 
انتخابات به دست خواهد آمد. عبدالفتاح البرهان در ادامه 
تصریح کرد: ارتش از هیچ طرفی در سودان جانبداری نمی کند. 
نیروهای مسلح سودان مراسم روز ملی ارتش را در شهر شندی 
با حضور فرماندهان نیروهای مسلح آغاز کردند و این مراسم 

تا ۲۱ اوت در داخل و خارج از خارطوم ادامه خواهد داشت.
 

 »ماکرون« عضویت فنلاند و سوئد 
در ناتو را   امضا کرد

کاخ الیزه طی بیانیه ای اعلام کرد که رئیس جمهور فرانسه با 
هدف تقویت امنیت سوئد و فنلاند، پروتکل های عضویت آنها 
در ناتو را امضا کرده است. به گزارش فارس، بعداز »جو بایدن« 
رئیس جمهور آمریکا، »امانوئل ماکرون« همتای فرانسوی او نیز 
پروتکل های الحاق فنلاند و سوئد به سازمان پیمان آتلانتیک 
شمالی )ناتو( را امضا کرد. کاخ الیزه طی بیانیه ای اعلام کرد: 
»این انتخاب مستقل از سوی فنلاند و سوئد، دو شریک اروپایی 
ما، امنیت آنها در برابر تهدید کنونی در همسایگی آنها را تقویت 
نایی های این دو شریک، کمک  خواهد کرد. با توجه به توا
قابل توجهی به موقعیت جمعی و امنیت اروپایی ما خواهد شد.« 
به نوشته وبگاه »ریانووستی«، پارلمان ملی فرانسه نیز در دوم 
آگوست با تصویب موافقت نامه پذیرش فنلاند و سوئد در ناتو با 
۲۰۹ رأی موافق و۴۶ رأی مخالف، موافقت کرد. رأی گیری در 
پارلمان فرانسه پس از تصویب این سند در ماه جولای توسط 
سنای فرانسه انجام شد. طبق این گزارش، تاکنون ۲۳ کشور از 
۳۰ عضو ناتو، درخواست های استکهلم و هلسینکی برای عضویت 
در این ائتلاف نظامی را تایید کردند. پیش از این نیز بایدن در 
مراسم امضای این پروتکل گفته بود: »با یکدیگر با هرگونه تهاجم 
یا تهدید برای تهاجم مقابله خواهیم کرد و قدرت ناتو و پایبندی 
آمریکا به ناتو، قدرتمندتر از گذشته است.«  بعداز امضای 
پروتکل های الحاق سوئد و فنلاند، این موضوع برای تصویب 
به همه کشورهای عضو ناتو ارسال می شود تا آنها طبق قوانین 
داخلی خود الحاق سوئد و فنلاند به ناتو را تصویب کنند. تحرکات 
برای الحاق سوئد و فنلاند به ناتو در شرایطی انجام شده که این 
دو کشور به طور سنتی طی دهه های گذشته سیاست بی طرفی را 
اختیار کرده بود، اما به دنبال درگیری روسیه با اوکراین و مواضع 
تحریک آمیز کشورهای غربی، استکهلم و هلسینکی خواهان 

عضویت در ناتو و کنارگذاشتن سیاست بی طرفی شدند.

گــــــزارش
 محبوبیت »یون« روی منحنی نزولی

با گذشت بیش از ۱۰۰ روز از به قدرت رسیدن »یون.
سوک.یول« رئیس جمهوری کره جنوبی، میزان محبوبیت 
وی در همین مدت کوتاه، به دلیل توجه به مسائل داخلی 
به جای نگاه به موضوعات داخلی و انتصاب چهره های نه 
چندان محبوب در پست های مختلف، به حدود نصف تنزل 
یافته و به ۲۵ درصد رسیده است. به گزارش ایرنا به نقل 
از خبرگزاری یونهاپ، »یون« که با وعده ایجاد تغییر در 
کره جنوبی به قدرت رسیده بود، در وعده های پیش از پیروزی 
در انتخابات ریاست جمهوری در ایجاد دموکراسی آزاد و 
تلاش برای رشد اقتصادی این کشور و برداشتن گام هایی 
برای توقف برنامه موشکی کره شمالی سخن گفته بود. یکی 
از مهم ترین دلایل کاهش محبوبیت این رئیس جمهوری 
جدید، عدم تمرکز او بر مسائل داخلی و خواسته های مردم 
این کشور و نگاه او به موضوع های خارجی از جمله روابط 
با ناتوست. به استناد گزارش های خبری، رئیس جمهوری 
کره جنوبی در ۱۰۰ روز نخست ریاست جمهوری خود 
تمرکز اصلی خود را بر سیاست خارجی قرار داده است و 
این مساله موجبات نارضایتی مردم را فراهم آورده است. 
به استناد گزارش های خبری، در حال حاضر تمرکز یون 
بر مسائل بین المللی از جمله توسعه همکاری با سازمان 
پیمان آتلانتیک شمالی )ناتو( است. »یون« در نخستین 
سفر خارجی خود از زمان رسیدن به ریاست جمهوری 
برای شرکت در اجلاس ناتو به مادرید سفر کرد. این سفر 
موجبات نارضایی مردم کره جنوبی را فراهم کرده است. 
به باور کارشناسان، مردم کره جنوبی بر این باورند در 
شرایطی که این کشور با مشکلات فراوانی روبه روست، نگاه 
رئیس جمهوری باید بر حل وفصل مشکلاتی داخلی بیشتر 
متمرکز شود. کره جنوبی در اردیبهشت ماه سالجاری به عنوان 
اولین کشور آسیایی به عضویت گروه سایبری ناتو پیوست. 
عضویت اخیر کره جنوبی در گروه دفاع سایبری سازمان 
پیمان آتلانتیک شمالی به معنای پیوستن به این سازمان 
)ناتو( نیست. مردم کره جنوبی خسته از سیاست های »مون .

جائه .این« رئیس جمهوری مستعفی کره جنوبی با هدف 
تغییر در وضعیت اجتماعی و اقتصادی این کشور »یون« 
را به عنوان رئیس جمهور انتخاب کردند، اما از زمان نشستن 
»یون« بر مسند قدرت، وضعیت اقتصادی این کشور رو به 
وخامت گذاشته است. داده های آماری نشان می دهد میزان 
نرخ تورم در کره جنوبی در ماه ژوئن سال جاری)خرداد- تیر( 

به بیشترین میزان خود در ۲۴ سال گذشته رسیده است.

 

 عمران  خان: 

 »نواز شریف« احتمالا ماه آتی به پاکستان باز می گردد
کوتــــاه

عمران خان، رئیس حزب تحریک انصاف پاکستان که 
پیش تر نخست وزیری را بر عهده داشت، گفت: تلاش هایی 
در این کشور برای بازگرداندن نواز شریف، نخست وزیر سابق 
پاکستان از لندن در ماه آینده میلادی در جریان است. به 
گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری پی.تی. ای، عمران خان، 
سیاستمدار پاکستانی که سابقا ورزشکار رقابت های کریکت 
بوده، افزود: تشکیلات حاکم در پاکستان در حال اعمال 
فشار به منظور لغو ردصلاحیت مادام العمر نواز شریف به 
منظور ایجاد امکان شرکت او در رقابت مربوط به انتخابات 
سراسری آتی در سال ۲۰۲۳ در پاکستان است. عمران خان 
ضمن اشاره غیرمستقیم خود به تشکیلات نظامی قدرتمند 
پاکستان در جریان یک تجمع مربوط به حزبش در محل 
استادیوم هاکی ملی در شهر لاهور بیان کرد: توطئه ای برای 
ردصلاحیت من در دولت و هموارکردن راه برای بازگشت 

نواز شریف، رهبر حزب مسلم لیگ شاخه نواز از لندن به 
پاکستان در ماه آینده میلادی در جریان است. حزب مسلم 
لیگ نواز پاکستان تقریبا به طوررسمی اعلام کرده است که 
نواز شریف، رهبر این حزب قبل از انتخابات سراسری بعدی 
این کشور به جهت شرکت در رویارویی واقعی با عمران خان 

به پاکستان بازخواهد گشت. رعنا ثناا...، وزیر کشور پاکستان 
هم اعلام کرد که نواز شریف پیش از انتخابات سراسری بعدی 
برای مدیریت کمپین انتخاباتی حزب بازخواهد گشت. 
براساس گزارش ها، کمیسیون انتخاباتی پاکستان در تدارک 
برای برگزاری انتخابات سراسری تا اکتبر، یکسال زودتر از 
موعد تعیین شده برای آن است. ثناا...، وزیری که نزدیک 
به نواز شریف محسوب می شود، در ادامه افزود: ممکن است 
از طریق پارلمان اصلاحات خاصی برای لغو رد صلاحیت 
مادام العمر نواز شریف اعمال شود. عمران خان که چندی 
پیش از نخست وزیری پاکستان خلع شد، همچنین گفت که 
تحت این توطئه، نواز شریف تا پایان ماه سپتامبر به پاکستان 
بازگردانده خواهد شد. او اظهارکرد: من را با یک غارتگر 
مقایسه نکنید. من می خواهم به توطئه گران بگویم که هر 

چه بادا باد، من هیچ معامله ای نخواهم کرد.

 برگزاری جشنواره فیلم کودک 
بدون فیلم جدید

جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان 
در سالجاری به دلیل کاهش تولید در این ، 
گونه سینمایی، به صورت یک رویداد و بدون 
نمایش فیلم جدید برگزار می شود. تیرماه 
سالجاری سیدمهدی جوادی، مدیرعامل بنیاد 
سینمایی فارابی از سوی محمد خزاعی، رئیس 
سازمان سینمایی به عنوان دبیر سی وپنجمین 
دوره جشنواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوانان معرفی شد. این در حالی است 
که پیش از این بنیاد سینمایی فارابی با ایجاد 
کارگروه ارزیابی جشنواره فیلم کودک این 
زمزمه را ایجاد کرده بود که احتمال برگزاری 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان به صورت دوسالانه وجود دارد. در 
همین راستا، کارگروه ارزیابی جشنواره فیلم 
کودک با پیش فرض برگزاری این جشنواره 
به صورت دوسالانه شکل گرفت، طی ۲ ماه 
گذشته نیز مهدی جوادی، مدیرعامل بنیاد 
سینمایی فارابی جلسات هم اندیشی را با 
فعالان عرصه سینمای کودک و نوجوان برگزار 
کرد تا تصمیم مناسبی در زمینه چگونگی 
برگزاری جشنواره فیلم کودک و نوجوان گرفته 
شود. اما اینکه چرا بعداز برگزاری سی وچهار 
دوره از جشنواره فیلم کودک، مدیران دولتی 
به این نتیجه می رسند تا احتمال برگزاری این 
جشنواره را به صورت دوسالانه مورد بررسی 
قرار دهند، می تواند دلایل مختلفی داشته 
باشد که یکی از مهم ترین دلایل موردنظر 
بحث تولید فیلم در حوزه سینمای کودک و 
نوجوان است. درواقع می توان گفت تولیدات در 
سینمای کودک و نوجوان باید در حدی باشد 
که بتوان حداقل بخش رقابتی یک جشنواره 
را تأمین کند، این در حالی است که از ابتدای 
سالجاری تاکنون تنها یک پروانه ساخت 
سینمای کودک و نوجوان صادر شده و با 
توجه به شنیده ها، هیچ تقاضایی برای تولید 
در این حوزه از سینما وجود ندارد. با توجه به 
پیگیری های صورت گرفته، متولیان برگزاری 
جشنواره فیلم کودک و نوجوان به این نتیجه 
رسیده اند برای اینکه بتوانند چراغ جشنواره 
را در سالی که تولید مناسبی برای حضور 
در جشنواره وجود ندارد تا بخش رقابتی این 
جشنواره شکل بگیرد، روشن نگه دارند، در 
سالجاری این جشنواره را به صورت یک رویداد 
چند روزه برگزار کنند، رویدادی که برعکس 
دوره های گذشته با نمایش فیلم همراه نبوده 
و بیشتر می توان شاهد برگزاری مراسم های 
جانبی از جمله برگزاری بزرگداشت ها در 

قالب آن بود. 

همایون اسعدیان، سخنگوی شورای 
صنفی نمایش عنوان کرد که ۴ فیلم 
جدید از چهارشنبه ۲۶ مردادماه روی 
پرده می روند. وی گفت: در این جلسه 
مقرر شد از ۲۶ مردادماه فیلم سینمایی 
»رویای سهراب« به کارگردانی علی 
قوی تن در پردیس شهرآفتاب شیراز، 
»برای مرجان« ساخته حمید زرگرنژاد 
در سرگروه ملت، »ابلق« به کارگردانی 
نرگس آبیار در سرگروه کورش و »شب 
طلایی« به کارگردانی یوسف حاتمی کیا 
به سرگروهی پردیس هویزه مشهد روی 
پرده بروند. اسعدیان تاکیدکرد: »بازیووو« 
به کارگردانی امیرحسین قهرایی یک فیلم 
کودک است که اکرانش در گروه آزاد ادامه 

پیدا می کند.

دختر محمد کاسبی درباره وضعیت 
پدرش بیان کرد که به دلیل نارسایی 
قلبی دوباره در بیمارستان بستری شده 
است. یلدا کاسبی درباره وضعیت این 
بازیگر )محمد کاسبی( بیان کرد: به دنبال 
نارسایی قلبی که پدرم داشت تعویض 
دریچه آئورت اسفندماه انجام شد. اما الان 
در ادامه این نارسایی قلبی، ریه ها آب آورده 
است. وی اضافه کرد: پدرم چند روز است 
در بیمارستان عرفان تحت درمان است. 
عملکرد عضلات قلب در پی این نارسایی 
ضعیف شده بود و پزشکان سعی دارند با 

داروها راه حلی پیدا کنند. 


